
 
 

Verksamhetsplan KA1IF 2024 

 

Styrelsen har som plan att genomföra följande aktiviteter under 2024: 

 

Aktiviteter (löpande)  

- Innebandy  

- Badminton  

- Barngymnastik 

- Barndans – test under våren 

- Bordtennis  

- Box  

- SomaMove 

- Puls och Styrka 

- Tennisaktiviteter för både barn och vuxna  

- Skidspår - när det är möjligt 

- CrossNature  

- Yoga  

- Fotboll 

- Joggingkul 

 

 

Rindöruset 

Blir det ett Rindöruset även 2024 planerar vi för att fortsatt vara aktiva i planering och 

genomförande och driva dagen mot fler aktiviteter.  

 

Tennisbanan 

Ka1if kommer att fortsätta driva tennisbanan och ansvara för bokning och underhåll om inget 

nytt framkommer i samarbetet med Tornstaden. Löpande avstämning sker en gång per år. 

Målet är att under 2024 går över till Matchi för bokning av tennistider. Detta kommer att 

innebära en höjning av priset men också göra det möjligt för medlemmar att få tillbaka pengar 

vid avbokning. 

 

Skidresa till Romme 

Föreningen har redan genomfört skidresan till Romme 2024, se verksamhetsberättelse och 

avser att genomföra en resa även 2025. Utvärderingen av 2024 års resa kommer ligga till 

grund för upplägget för 2025.     

 

 

Seglarläger 

Planeringen framskrider som förväntat och samarbetet med Byvikens Båtklubb fortsätter. Vi 

kommer ha två läger i år: Nybörjare: 16-20 juni och Fortsättning: 23-26 juni. Lägerdatumen 

ligger ute och redan nu är båda lägren mer än halvfulla! Vi planerar en ledarutbildning för 

ungdomsledarna helgen innan nybörjarlägret. Där går vi igenom pedagogik och 

grundläggande hantering av båtarna så att allt är repeterat innan lägren börjar. (Vi planerar 

även att skicka i väg två ungdomsledare på tränare grön utbildning till våren).    



 

 

 

Efterlysning övertagare  

Vi söker nya drivande personer från och med sommaren 2025 och har gått ut med en affisch 

digitalt och kommer även att sätta den upp på tavlor på Rindö och Skarpö. På den finns bland 

annat en QR-kod som går till ett inlägg på hemsidan. Vi ber att folk är lyhörda och hör sig för 

i sina kretsar.  

 

Ledaträff och HRL-utbildning 

Vi planerar för en ledarträff där vi samlar föreningens alla ledare samt ett utbildningstillfälle 

för HRL-utbildning som sker i samband med att seglarskolan säkerställer att samtliga 

ungdomsledare har denna utbildning. 

 

Nyhetsbrevet  

Vår ambition är att komma ut med två (2) nyhetsbrev under året. Vi vill gärna vara 

miljövänliga och sprida dessa nyhetsbrev via mejlen, får du inte dessa kan du lämna din e-

postadress till någon i styrelsen. Vi lägger även upp brevet på hemsidan och i sociala medier 

samt sätter upp på anslagstavlor runt Rindö och Skarpö. I januari 2024 har brevet även delats 

ut fysiskt i brevlådor. 

 
Kontakter  

Vi fortsätter vårt arbete med kommunkontakter och samarbete med Rindöborna. 

 


